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zottságot, hogy külső helyi szakemberek bevonásával d o l 
gozzanak ki egy Várpalota városra vonatkozó e n e r g i a g a z 
dálkodási programot.

Határidő: 1991. szeptember 30.

Felelős : Műszaki Osztály vezetője

4/5. Szala i_ Ti yadar_k ép vi se l ői _m a nd á tü m án ak _ ha t ár o za tl a n_ i dő r e

L _e _ s _ z _ k _ o _ v _ s _ z _ k _ i__libor;^

Tudomásu lvétel céljából szavazásra teszem fel Szalai Tivadar 
képvi selő bejelentését. Aki elfogadja, kérem kézfeltartással 
jelezze .

A képvisel ő-testü le t 22 szavazat és 1 tartózkodás mellett a k ö 
vetkező határozatot hozta:

^ 6 / 1 9 9 1 ^ _ ( I I I 1 2 8 1 )_szá mú _képvi se lő -testül et i_ határoz at £

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testülete 
Szalai Tivadar képviselő képviselői mandátumának
- saját kérésére - 1991. március 5-től határozatlan 
időre szóló felfüggesztését tudomásul veszi.

4/6. ^_K9L'0y2??ÍY2delmi_Bizottság_kiegészítése

D r J1_ S _ z _ i _ l _ á _ g _ y _ i__

A Környezetvédelmi Bizottságot Dr. Szabó Gyula képviselővel 
és a következő nem képviselő tagokkal javasoljuk kibővíteni:
D r . Gábor Anna üzemorvossal, Dr. Pupp Antónia b ő r g y ó g y á s s s z a l , 
Orosz László Városgazdálkodási Vállalat üzemvezetőjével, Csiz- 
mazia Gyula vegyészmérnökkel, Sajtos János technikussal és 
Parti László HM erdészeti vezetővel.

Eg yidejűleg a bizottsági munka hatékonyabbá, szakszerűbbé té 
tele érdekében a következő albizottságok létrehozását javasoljuk:
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1. Levegőtisztaságvédelmi Albizottság;
2. Ivóvízvédelmi , Csatornázási Albizottság 

Vezetőjének: Vámosi Tibor képviselőt;
3. Településkörnyezeti, Tájvédelmi Albizottság 

Vezetőjének: Angyal Péterné képviselőt;
4. Kommunális és Veszélyes hul ladék-elhelyezési Albizottság.

Az 1. és 4. számú albizottság vezetőjére később tenne j a v a s l a 
tot a bizottság.

L _ e _ s _ z _ k _ o _ v_ s _z _k _ i__Iíborj_

Aki a bizottság elnökének beterjesztésével egyetért és az í rá s
beli anyagban szereplő javasolt személyeket teljes jogú b i z o t t 
sági tagként és a 4 albizottságot elfogadja, az kérem k é z f e l 
tartással szavazzon.

A képvis elő-testület egyhangúlag a következő határozatot hozta:

- 1L1 ? ?! ̂ _ í. í í í 1 ? § 11 _ § ? § n y _ § p y í § ? i 91 í ? § í y i § í í _ t? § í I £ 9 ? § í i

Várpalota Város Önkormányzati Kép vi se lő-testülete a K ö r 
nyezetvédelmi Bizottságot D r . Szabó Gyula képviselővel 
és a következő nem képviselő tagokkal egészítette ki:
Dr. Gábor Anna, D r . Pupp Antónia, Orosz László, Csizma- 
zia Gyula, Sajtos János és Parti László személyekkel.

Egyidejűleg a képvise lő-testület a következő a l b i z o t t s á 
gokat hozta létre:

1. Leveg ő- ti sztaságvédelmi Albizottság;
2. I v ó v í z v é d e l m i , Csatornázási Albizottság 

Vezetőjének: Vámosi Tibor képviselőt;
3. Településkörnyezeti, Tájvédelmi Albizottság 

Vezetőjének: Angyal Péterné képviselőt;
4. Kommunális- és Veszélyes Hulladék-elhelyezési 

A l b i z o t t s á g .

4/7. A_5±einme±z_kapi±ány_L|JL_ 8 ^ JL_ 1 2 :L_szárnú_üzletek_bérleiti_dí —

J a i G § t _ - 2 Y. 9 1 Ű - -

I Í Ű j

A bútorbolt bérletre vonatkozó szerződése egy éves időtartamra
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szol. Ebben az esetben nem tudom, hogy jogszabályilag lehet-e 
a bérleti díjat módosítani. Ezzel kapcsolatban kérném dr. 
Czeidli úr állásfoglalását.

D r ^ __G _ z _ e _ i _d _ l_ i__í^tván^

Tisztelt Képviselő Úr!

Hasonló a helyzet a Városgazdálkodási Vállalat el ő t e r j e s z t é s é 
ben kialakult állásfoglalással, azzal a különbséggel, hogy itt 
az önkormányzat a tulajdonos. A tulajdonos, mint bérbeadó g y a 
korlatilag a szerződést egyoldalúan nem módosíthatja, hanem m ó 
dosítást kezdeményezhet. Amennyiben a bérlő nem fogadja el a 
módosí tást a bérleti díj tekintetében, ebben az esetben a b í r ó 
ságtól lehet kérni a szerződés módosítását. Körülbelül ez a 
jo ggyakorlat van kialakulóban, illetőleg ezt alakították ki á l 
talában az előnytelen szerződések tekintetében. így foglalt á l 
lást egyébként az Alkotmány bíróság is hasonló jogeset kapcsán.

L_ e_s_z_k _o _v _s_z_k_ i_ _I ibor£

Aki a határozatban foglaltakkal egyetért, az kérem k é z f e l e m e 
léssel jelezze:

A ké pviselő-testület 17 szavazat és 6 tartózkodás mellett a k ö 
vetkező határozatot hozta:

i?/l??li_(IIIi?§i)_számú_képviseiő-testüieti_határozat£

Várpalota Város Önkormányzati Képvi se lő- testülete helyt 
adva a Vag yongazdálkodási-, Vállalkozási és az Ipari-, 
Mezőgazdasági-, Kereskedelmi-, Fogyasztói-, É r d e k v é d e l 
mi Bizottság állásfoglalásának, a Steinmetz kapitány
u. 8. szám alatti 404 m2 alapterületű bútorüzlet, i l l et 
ve a Steinmetz kap. u. 1 2 . szám alatti 177 m2 a l a p t e r ü l e 
tű Vegyesbolt (Mini ABC) bérleti díját 1991. április 
1-jétől

üzletnél: 5.000,- Ft/m^/év + ÁFA, 
raktárnál: 3.600,- Ft/m2/év + ÁFA

összegben határozza meg, biztosítva az üzemeltetőnek a 
jogszabályban meghatározott kedvezmény alkalmazását.

A képviselő -t es tület utasítja a Termelés-, E l l á t á s f e l ü 
gyeleti Osztály vezetőjét, hogy az üzletek bérlőit a m e g 
növelt díjtétel változásáról értesítse, számlázáskor azt 
terhelje ki.

Határidő: 1991. április 15.

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester
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4/0. Ké[)yiselöi_önálló_indítyán^_-_yárgalota_város_Önkormány- 

^tának^zervezet^éi^Működési^zabáiyzata^is^i-ának 

módosítása

M_i _s _k _o_l_c_z _i __ Ferenc£

Tisztelt Képviselő-testület!

A következőket szeretném szóban hozzáfűzni előterjesztésemhez: 
Képzeljék el a következő szituációt: A városrészi ön k or m á n y z a 
ti képv iselő-testületi ülésen önkormányzati vezetőt akarunk 
választani. Az egyik városrészi önkormányzati tag javaslatot 
tesz a vezető személyére és az SZMSZ tüzetesebb átvizsgálása 
után kiderül, hogy nincs joga a városrészi önkormányzati tagnak
- ha nem városi képviselő - még javaslatot sem tennie a város- 
részi önkormányzat vezetőjének a személyére. Tehát ez egy l e h e 
tetlen állapot, mely nyilvánvalóan sérti a városrészi ö n k o r m á n y 
zat tagjait. Ennek a helyzetnek a feloldását kérem a Tisztelt 
Képviselő-testülettől.

Dr_L_ C _z _e _ i _ d _ l _ i__

Tisztelt Képviselő-testület!

A sz övegszerkesztő figyelmetlenségének is mondható, hogy ez a 
lehetőség kimaradt. Valóban arról van szó, hogy a saját s z e r v e 
zetéből a szervezet tagja a vezetőre nem ajánlhat jelöltet. 
Miskolczi Ferenc azt javasolja, hogy a településrészi ö n k o r m á n y 
zat kültagja számára is váljon lehetővé, hogy a r é sz ö n k o r m á n y 
zati testületnek a vezetőjére jelöltet ajánlhasson a képviselő- 
testületnek .

L _ e _ s _ z _ k _ o _ v _ s _ z _ k _ i __

A Szervezeti és Működési Szabályzat 115. §-ának javasolt m ó d o 
sításával aki egyetért kézfeltartással szavazzon.

Ezt követően a képviselő -t es tület 16 szavazat és 7 e l l e n s z a v a 
zat mellett megalkotta 9/1991. (III. 28.) számú rendeletét a 
Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 3/1991. (11.22.) 
számú rendelet módosításáról.

1. §.

A rendelet 115. §-ának helyébe a következő rendelkezés lép:
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(1) A városrészi önkormányzó testület vezetőjére jelöltet a j á n l 
hat:

- a településrészi gyűlés;
- a polgármester;
- bármelyik képviselő;
- bármelyik városrészi önkormányzati tag

A jelölés a 113. §. /2/ bekezdése szerint: a választás a 114. § . 
szerint történik.

17,00 órakor Csővári János, Dr. Huszár Pál és Csiszár Ernő 
képviselők az ülésről távoztak, így a kép viselő-t es tü let l ét 
száma: 20 fő.

4/9. K é pv i se lő i_ önálló _i nd ítvány - _ A_ Kö rn yezetvé de lm i_Bizot ts ág

Tis¿telt Képviselő-testület!

Rendelet rendelkezik a köztisztaságról, valamint a települési 
ü/i l ánl hűl Indokkal összefüggő tevékenységről. Ebben a r e n d e 
lni. I.)un kapul/l helyet a parkok és a fásított területek v é d e l m é 
ről. szóló szabályozás. Ez a szabályozás pillanatnyilag is a l 
kalmas arra, hogy az idetartozó magat artások at  kellő módon s z a 
bályozza. Szankciókat is tartalmaz a rendelet.
ín azt kérnem az önálló indítvány előterjesztőjétől, hogy abban 
a folyamatban, amelyben a rendeleteknek a felülvizsgálata, d e 
regulációja, illetőleg a regulációs eljárások folynak, ezt a 
képviselői indítványt érvényesítse, és termész etesen az é r de 
kelt bizottság dolgozza ki ennek a rendeletnek, tehát ne h a t á 
rozatnak, hanem sokkal s z é l e s e b b k ö r ű , az állampolgárokra is k ö 
telező rendeletnek a tervezetét. Rövid időn belül sort lehet rá 
keríteni és itt teljes részletességgel, ha szükséges külön is, 
mert eredetileg külön volt szabályozás a parkok, a z ö l d t e r ü l e 
tek és a fásított területek védelméről, külön szabályozásban is 
alkalmazható. Én kérném, hogy ezt így szíveskedjék figyelembe 
venni .

Miskolczi Ferenc és a képvisel ő- te stület Dr. Czeidli István 
válaszát az önálló képviselői indítványra egyhangúlag e l f o 
gadta.



- 48 -

4 / 1 D. K é p y i s e l ő i _ ö n á l l ó _ i n d ít y án y_ - _E r dő r és z_ t is z tí t ás _k ö lt s é=

9 5 G ? k _ a ?_?3:l29adása

L _ e _ s _ z _ k _ o y _ s _ z _ k _ i __liborj^

A következőket szeretném ezzel az önálló indítvánnyal k a p c s o l a t 
ban elmondani:
Az elmúlt évben költségkímélés címén az egész városban egyszer 
volt lomtalanítás, ami 175.000 Ft-ba került az elmúlt évi s z i n 
ten. Az erdőkbe kihordott szemétnek a feltakarítását és e l 
szállítását szerintem az idén 5-6 millió Ft nem takarná be.
Ezt kívánjuk megelőzni az idén a Városgazdálkodási Vállalattal 
egyeztetett programmal, amit a Műszaki Osztály készített. Ez a 
program két általános lomtalanítást tartalmaz, ezen túlmenően 
me gegyeztünk a Városgazdálkodási Vállalattal, hogy a kivezető 
utakon, ahol tapasztalatból tudjuk, hogy nagy mennyiségű s z e m e 
tet hordanak ki az erdők aljára, oda folyamatosan ürített k o n 
ténereket helyezzenek ki.
Javaslom személy szerint is az indítvány elfogadását, ami ö s s z e g 
sze rűségében nem nagy, de hatásában viszont összegszerűen nem 
mérhető, felbecsülhetetlen.

Kérem, hogy aki a javaslatot támogatja, kézfeltartással s z a 
vazzon .

Miskolczi Ferenc és a képviselő-t es tü let Leszkovszki Tibor p o l 
gármester válaszát az önálló képviselői indítványra egyhangúlag 
elfogadta .

4/11. A _y a g y o n g a z d á l k o d á s i - 1_ y ál la l ko z ás i _B izot ts ág _kiegés zí té - 

?9_G?[ILkÉEYi?elő_tagokkal

L _ e_ s _ z _ k _ o _ y _ s _ z _ k _ i __Jibor^

Bizottságunk az előterjesztésben javasolt személyekkel s z e m é l y e 
sen találkozott, el beszélgettünk velük és egyhangúlag j a v a s o l 
juk a k é pvisel ő- te stületn ek  elfogadásukat:

Kovács Jánost, a Vá ro sgazdálkodási Vállalat üzemvezetőjét,
Bebesi István VOLÁN igazgatót, Farkas László vállalkozót,
Dancsó Jánost, a TRONIX Rt. ügyvezető elnökét és Mágori E r z s é 
betet, a VITNEX Kft. Balatonalmádi cégtulajdonosát. ■

Aki a felsorolt nevekkel egyetért, kérem kézfeltartással s z a 
vazzon .
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A képviselő-testület egyhangúlag a következő határozatot hozta :

4 9 / 1 9 9 1 1 _ ( I II ^2 8 JL)_számú_képvi se lő -testü le ti _határo za t£ _

Várpalota Város Önkormányzati Képv is elő -testülete a V a 
gyongazdálkodási-, Vállalkozási Bizottságot a következő 
nem képviselő tagokkal egészítette ki:
Kovács János, Bebesi István, Farkas László, Dancsó János 
és Mágori Erzsébet személyekkel.

4/12. A _ V ár o sr en d ez é si - 2 K°mmunális_Bizottság_kiegészítése_nem

D_o_m_o_k_o_s__István:

Bizottságunkba 4 főt lehetne delegálni, úgy döntöttünk, hogy 
most csak 3 főt választunk, 1 helyet pedig fenntartunk az Ino- 
tai Településrészi Önkormányzat részére. Kérem, hogy 1 főt majd 
delegáljanak a bizottságba.

I_ó_±_h_n_é__dr_L_Bakonyi_Csilla£

4-ik bizottsági tagnak az inotai városrészi önkormányzat Sénik 
Lászlót javasolja.

D_o _m_o_ k_ o_s__Is tv án £

A következő személyeket javasoljuk bizottsági tagnak:
Ifj. Antal Istvánnét, a Várossz építők és -Védők Egyesületének 
aktív tagját, Győrffy Józsefet, az Optium Kft. mérnök i r o d á já 
nak a vezetőjét, Tolonics Istvánt, a Vegyesüzem volt műszaki 
vezetőjét, jelenleg nyugdíjas és Sénik László az Erőmű t e c h n i 
kusát.

L_e_s_z_k_o_\/_s_z_k_i__liborj^

Aki egyetért a bizottság elnökének javaslatával, hogy az előbb 
elhangzott személyek a bizottságnak teljes jogú tagjai l eg y e
nek, az kérem kézfeltartással szavazzon.
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A ké pv is elő-testület egyhangúlag a következő határozatot hozta:

5 0 /19 ? i i _ £ 111 j. ? 8 .) _ s z á m ú _ k é p v i s e 1 ő -1 e s t ü 1 e t i _ h a t á r o z a t £

Várpalota város Önkormányzati Kép vi se lő-testülete a V á 
rosrendezési-, Kommunális Bizottságot a következő nem 
képviselő tagokkal egészítette ki:
Ifj. Antal Istvánné, Győrffy József, Tolonics István és 
Sénik László személyekkel.

4/13. Az_Igari = 1 _ M e z ő g a z da s ág i :;2 _ K e r e s ke d el mi ::i_ F o g y as z tó i::2

Érdekvédelmi _Bizo11ság ki_egészí_t_és_e _nem _k_ép_vi_s_e_l_ő _ta_gokka_ 1

A bizottság nem képviselő tagjainak a következő személyeket 
javasoljuk :
Bácsi Ernő nyugdíjas kereskedőt, a SKÁLA Áruház volt igazgatóját, 
Bátor Árpád mezőgazdászt, Bátor Béla agrármérnököt, Enyedi F e 
renc vállalkozót, Dr. Kobulej Iván állatorvost, Horváth Gézánét 
a Munkás szövetke ze t pénzügyi osztályvezetőjét, Mórocz Károly 
kertészeti csoportvezetőt és Vigánti József magánkereskedőt.

L _ e _ s _ z _ k _ o _ y _ s _ z _ k _ i__

Aki egyetért a bizottság elnökének javaslatával, hogy az előbb 
elhan gzott személyek a bizottságnak teljes jogú tagjai l e g y e 
nek, az kérem kézfeltar tással szavazzon.

A képvis el ő- testüle t egyhangúlag a következő határozatot hozta:

^l/l^^l^ClII^^S^^számúképyiselő-tes^ületihBtároza^^

Várpalota Város Önkormányzati Kép vis el ő- testüle te  az 
Ipari-, Mezőgazdasági-, Kereskedelmi-, Fogyasztói-, 
Érdekvédelmi Bizottságot a következő nem képviselő t a 
gokkal egészítette^ ki:
Bácsi Ernő, Bátor Árpád, Bátor Béla, Enyedi Ferenc,
D r . Kobulej Iván, Horváth Gézáné, Mórocz Károly és 
Vigánti József személyekkel.
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4/14. A_ ^ 2 9i l 2_ ^ 9? Í9 a2 9 aí ás i -_ é s_ Ha tósági_ Bi zo ttság_k ie gé szí-

í?52_[!?0}_l5ÉPyi§?Í2_í§92k!5a 3:

L _ e _ s _ z _ k _ o y _ s _ z _ k _ i __líbarj^

A bizottság nevében Dr. Nagy Tibor bizottsági elnök felkért 
arra, hogy a képviselő -t estüle tn ek  Dr. Becságh László j o g t a n á 
csosra tegyek javaslatot.

Aki ezzel egyetért, kérem kézfeltartással szavazzon.

A ké pviselő-testület egyhangúlag a következő határozatot hozta:

5 2 / 1 9 9 1 1_ ( II I ^ 2 8 1 )_számú_képviselő-testületi_határozatj_

Várpalota Város Önkormányzati Képvi selő-testülete a Jogi-, 
Közigazgatási- és Hatósági Bizottságot a következő nem 
képviselő taggal egészítette ki:
Dr. Becságh László jogtanácsos személyével.

L _e _ s _ z _ k _ o _ y _ s _ z _ k _ i __

Interpellációt kaptam Csiszár Ernő képviselőtá rsamtól, de t á v o l - 
létében nem kívánok vele foglalkozni, a következő testületi ü l é 
sen vissza fogok rá térni.

4/15. Ie skánd_k öz s ég _p o lg á rm e st er é ne k _é s _i sk o la i ga z ga tó j án a k 

kérése

D_o_m_o_k_o_s__István:

Én amikor a levelet olvastam egyből arra gondoltam, hogyha 
egy polgármester egy kistelepülésen ide jut és ennyire magára 
vállalja a kistelepülés sorsát, hogy minden önkormányzatnak l e 
velet ír, akkor azt hiszem és úgy gondolom, hogy megérdemli a 
segítséget. A kért 5.000,- Ft nem nagy összeg, én ezt f e l aj á n
lom a 13. havi fizetésemből.
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L_e_5_z_k_o_y_s_z_k_i__Iiborj_

Szavazásra teszem fel a kérdést. Aki egyetért azzal, hogy 
5.000,- Ft-tal ezt az önkormányzatot támogassuk, az kérem k é z 
feltartással szavazzon.

A ké pviselő-testület 15 szavazattal a következő határozatot 
hozta :

5^ /12?li_ííííi?§*}_számú_képviselő-testületi_határozat£

Várpalota Város Önkormányzati Képv is elő -testülete 
"Teskánd Iskola Építéséért Alapítvány" részére 5.000,- 
Ft támogatást felajánl.

Határidő: 1991. április 30.

Felelős : Leszkovszki Tibor polgármester

Lukáts András képviselő 17,45-kor távozott, a jelenlévő k é p v i 
selők száma: 19 fő

4/16. Til ta ko zás_a_b us z dí j ak _e m el é se _ és _a _ bu s zj á ra to k _r i tk í - 

tása ellen

L e s z k o v s z k i __

Dr. Nagy Tibor képviselő a következő tartalmú tiltakozást j u t 
tatta el hozzám:

Til takozunk a buszbérlet 100 ^-os emelése ellen.
Kérjük, hogy az emelést 50 V r a  csökkentsék.
Egyben kérjük, hogy a hétvégi délelőtti buszjáratokat félórás 
indulási időre állítsák vissza.
Ha a fenti kérésnek eleget tenni nem tudnak, úgy a vállalat 
vezetősége mondjon le állásáról, és az olcsóbb üzemeltetés 
céljából versenytárgyalást hirdessen meg a személysz állítás 
lebonyolítására.

Az inotaiak kezdeményezésére a tiltakozást több száz péti és 
várpalotai lakos is aláírta.
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Az inotai településrészi önkormányzati képviselők nevében Dr. 
Nagy Tibor azt kéri, hogy a Tisztelt Képviselő-testület f o g l a l 
jon állást az ügyben és erről a lakosságot tájékoztassa.

Kérem az állásfoglaláshoz a véleményeket.

? _ § _ p _ p _ _ 51 y 1a 1

Amikor az év elején megindult a hír arról, hogy a Volán emelni 
fogja a tarifákat, akkor ennek nem volt meg a közvélemény előtt 
a megfelelő előkészítése.
Egy falugyűlésen a felháborodásnak az volt a lényege, hogy s o 
kan csak Inota falu és a lakótelep között utaznak és az emelés 
őket is ugyanúgy duplán érinti, mint akik egy egész vonalat 
has ználnak rendszeresen havonta. Mindezzel együtt az aláírás- 
gyűjtés kezdeményezése nem az inotai képviselőktől indult el, 
mivel mi tudtuk azt, hogy hogyan született meg ez a döntés. Mi 
nem jószántunkból szavaztuk meg ezt a duplájára történő emelést , 
hanem mert nem volt más választásunk. Mi ennek a tiltakozó l e 
vélnek a továbbítására lettünk felkérve, de vannak ennek a b e a d 
ványnak olyan tartalmi elemei, amik valóban annak idején m e g f o n 
tolást érdemeltek volna. Igenis lehett volna mondjuk s z a k a s z h a 
tárra is bérletet kiadni, tehát nem egységesen mindenkit s ú l y t a - 
ni a viteldíj duplájával, hanem aki kevesebbet használ, ott l e 
hetett volna differenciálni.
Ebben a tiltakozásban biztos vannak jogos elégedetlenségek, de 
szerintem ennek a változtatására nincs lehetőségünk, a Volán 
vezetőinek leváltására pedig végképp nincs módunk.

M _i _ s_ k_ o_ l_c_z_ i_ _F erenc£

Körülbelül 2-3 héttel ezelőtt beszéltem Bebesi úrral és a k ö 
vetkező bérletek bev ezetését javasoltam neki:

- legyen olyan bérlet, amelyik mondjuk csak 10 utazásra 
jogosít fel;

- és legyen olyan bérlet, ami csak Pétfürdőn vagy Inotán 
érvényes ,

mert nemcsak a megszokott útvonalon és sza kaszhatárok között 
kellene bérleteket kiadni, hanem mindenképpen szélesíteni k e l 
lene a választékot.

Bebesi úr nem zárkózott el ezelől, azt mondta, hogy f o g l a l k o z 
ni fog vele, számításokat végeznek és utána, visszatérünk a d ő 
lő y r a .
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V_e _i_s_z _h _a _u_p_t_ _5 án dor£

Nagyon örülök az inotaiak aláírásgyűjtésének, hiszen az abban 
foglaltak nemcsak az inotaiaknak, hanem a pétieknek is p r o b l é 
mát jelentenek. Azt lehet mondani, hogy ez az indulat nem 
csillapodott, sőt egyre inkább fokozódni látszik.
Amikor mi megszavaztuk ezt az áremelést, akkor a k é p v i s e l ő - t e s 
tületben olyan is elhangzott, hogy meg kell keresni a módját, 
hogy versenytárgyalást hirdessünk. Nekem is ez a javaslatom, 
mert ez így nem maradhat.

L _e _s _z _k_o_v _s _z _k_i__I ib or £

Sz eretném felhívni arra a Tisztelt Ké pv ise lő-testület figyelmét, 
hogy a^ma tárgyalt költségvetésben nem szerepel a Volán t á m og a 
tása. ük a jelenlegi járatsűrűséggel és ezzel a maximált árral 
vállalták a szolgáltatás biztosítását. Azon a testületi ülésen, 
amikor ezt tárgyaltuk, ezen túlmenően megegyeztünk abban, hogy 
legkésőbb a III. negyedévben a jövő év vonatkozásában v e r s e n y 
tárgyalást írunk ki Várpalota tö me gközlekedésének megoldására.
Ez a versenytárgyalás az ősszel meghird etésre kerül.
Az, hogy a Volán vállalat e maximált áras kategórián belül k ö 
zösségek, városrészek kérésére mit vállal föl, kérem ez az ő 
dolga, mivel önálló vállalat.
A vállalat vezérkarának leváltására nekünk nincs módunk.

D r 1__S_z_i_l_á_g_y _i __ Iibor£

Az a véleményem, hogy nem szabad reflexió nélkül hagyni ezt az 
aláírási kezdeményezést, valamilyen formában tájékoztatni k e l 
lene a lakosságot a Polgármesteri Hivatal szándékairól, arról, 
hogy a III. negyedévben versenytárgyalást írunk ki ebben a t é 
mában, lássák, hogy valóban komolyan foglalkozik ezzel az ü g y 
gyei az önkormányzat és érdemes a vállalkozóknak felkészülni.

L _ e _ s _ z _ k _ o y _ s _ z _ k _ i __

Telj esmértékben elfogadom Szilágyi úr által javasoltakat és a 
következőkről kérném a lakosságot tájékoztatni szóvivőnk ál 
tal a Városi Televízióban, ott ahol ez nem fogható, ott pedig 
a képviselők útján:

1.) A 100 %-os emelés azért történt, mert az önkormányzat már 
ennek tárgyalásakor látta, hogy nem tudjuk a Volán V á l l a 
latot támogatásban részesíteni.


